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Creative Urban Initiatives Platform  

 

http://amman.clustermappinginitiative.org/ 
 

Step-by-step guide for using the Creative Urban Initiatives Platform Content 

Management System (CUIP CMS) 

 (ملحق الدلٌل باللغة العربٌة)

 

Introduction 

 

This manual is a step-by-step guide to how to use and upload information to the 

CUIP CMS. 

 

To begin, go to http://amman.clustermappinginitiative.org/. From the top bar, click “log in” if 

you have a CUIP Initiative username and password. If you do not have a username and 

password, please contact info@amman.clustermappinginitiative.org.  Once you click log in 

you will be redirected to the page where you can enter your username and password. 

 
Figure 1.a: Login tab on CUIP homepage 

mailto:info@amman.clustermappinginitiative.org


CUIP How-to Guide 3 
 

 

Figure 1.b: Login page 

Once you log in, you will be redirected to your profile page. This page will display all 

the initiatives and events your user ID has uploaded to the CMS, which you will be 

able to modify as needed. Any other information on the website will only be available 

for viewing. 

 

On the profile page, you will be able to “Add content” (events) and edit your “Recent 

content”. 

 

Figure 2: User profile page 

 

 

 



CUIP How-to Guide 4 
 

To edit your initiative information 

From the „Track‟ tab, a list of all your contents will be displayed; either your initiative 

information or your added events (Figure 3). 

 

 

Figure 3: “Track” tab list 

 

To edit your initiative information, click on its title. This will redirect you to a preview 

of the already entered information. Click on the “Edit” tab to edit it (Figure 4). 

 

 

Figure 4: A preview of the already entered information. Click on the „Edit‟ tab to edit. 

 

Below is a brief description of the information that is needed to be complete for your 

initiative: 
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Title: Enter your initiative English title here. 

 

Name of initiative*: Enter the name of your organization in English and Arabic in the 

text boxes provided. 

 

Logo: You may upload a logo by clicking on “choose files”, picking the correct file 

from your computer, and then clicking “upload” (Figure 5). If a logo is already 

uploaded, you may choice to remove it and upload another one if needed.  

 

* Please be sure these files are 72 dpi. and not larger than 8 MB. Please note that 

the allowed file types for images: png gif jpg jpeg. 

 

  

Figure 5: Name and logo fields 

 

* Basic Information 

 

Initiative type*: You may choose one initiative type from the list provided. The 

initiative type defines the main category under which the initiative will be listed. (i.e. 

Academic/Research, Art/Culture, etc.) (Figure 6) 

 

Figure 6: Dropdown list of Initiative Type 
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Areas of Focus: You may select more than one „Area of Focus‟ by selecting multiple 

checkboxes. 

 

Activities: You may select more than set of „Activities‟ by selecting multiple 

checkboxes.  

 

Resources: You may select more than one set of „Resources‟ by selecting multiple 

checkboxes. 

 

 

Figure 7: Checkboxes allows selecting multiple choices 

* Contact Information 

 

Address: Input the address of your initiative in the text box. Enter Arabic address in 

the „Address (ar)‟ field, and enter English address in the „Address (en)‟ field. 

 

Location: Select the location of your initiative from the available dropdown menu.  

 

Website address: Enter the website title for your initiative in the „Title‟ field and the 

URL in the „URL‟ field. 

 

Contact person: If there is a public contact person for the organization, enter their 

name in the text box provided. (In Arabic and English) 

 

Email: Enter the public email contact information in the text box provided. 
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Phone number: Enter the public phone number for the initiative in the text box 

provided. 

 

Public hours: If your initiative has public hours, enter them in the text box provided. 

(In Arabic and English as indicated) 

 

Figure 8: Contact Information fields 

* Location 

Latitude and Longitude: Enter the latitude and longitude of your initiative‟s location. 

*About the initiative 

Online only: If your initiative is only available online, check the “online only” 

checkbox. 

 

Date of establishment: Enter the year of establishment of your initiative (MM/YYYY) 

 

Type of entity: From the drop down menu select the type of entity your organization 

falls under (NGO, Company, etc). 

 

Number of staff: Enter the number of staff in your organization. 

 

Mission statement: Enter a description of the main mission of the initiative in the text 

box provided (In Arabic and English as indicated). 
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Images of space: If you have images of your space or of events associated with your 

initiative, upload these from your computer by clicking on “choose files”, picking the 

correct file, then clicking “upload”.  

 

* Please be sure these files are 72 dpi. and not larger than 8 MB. Please note that 

the allowed file types for images: png gif jpg jpeg. 

 

Once your image is uploaded you will have the option to add a caption. Please enter 

the caption in the text box provided. (In Arabic and English as indicated) 

 

 

Figure 9: About the initiative fields 

* Private Information 

 

Future plans/visions: Enter a description of future plans and visions for your initiative. 

(In Arabic and English as indicated)  

 

Collaborations: Enter a description of your collaborations with other initiatives. (In 

Arabic and English as indicated) 

 

Sponsors/Funders: Enter a list of sponsors/funders for your initiative. (In Arabic and 

English as indicated) 

 

Private Contact: Please enter contact information, including a name, title, email 

address and phone number for the individual responsible for uploading materials to 

the CUIP system. (In Arabic and English as indicated) 

 



CUIP How-to Guide 9 
 

* Please note that information entered in the Future plans/visions, Collaborations and 

Sponsors/Funders and Private Contact fields will not be published on the website. 

 

Figure 10: Private info fields 

* Related content 

Related Inititaives: Start typing the name of any initiative in CUIP dictionary that is 

related to your initiative. Click on its name when it appears. Please note that the 

system is sensitive to only English typing. To add another related initiative, click on „+ 

Add another item‟ button and follow the same instructions. 

 

 

Figure 11: Related initiatives field 
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* Please note: Once you have entered information into the CUIP CMS it is 

necessary to click “Save” in order to register the event information in the CUIP 

calendar, or save the edits you have done. 
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To add/edit an event 

Add event: From the top panel, click “Add Event”(Figure 12). Once you are directed 

to the “Create CUIP Event” page, you will be requested to enter the information 

below in both Arabic and English. 

 

 

Figure 12: Click „Add Event‟ to add new events 

Edit an already existing event: From the „Track‟ tab, a list of all your contents will be 

displayed; either your initiative information or your added events (Figure 13). 

 

 

Figure 13: “Track” tab list 
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To edit your event information, click on its title. This will redirect you to a preview of 

the already entered information. Click on the “Edit” tab to edit it. Once you are 

directed to the “Edit CUIP Event” page, you will need to make sure that the 

information below are entered in both Arabic and English, and you can also edit it. 

 

* Please note: Please provide your information in both Arabic and in English in the 

appropriate fields as indicated. You will see multiple entry boxes for each field, enter 

English information where “English” is indicated, and Arabic information in the fields 

marked “Arabic.” 

 

Entries marked with an asterisk* are required fields.  

 

Below is a brief description of the requirements needed to add a new event/be 

complete for an already existing one: 

 

Title of event*: Enter the title of your event in English and Arabic as indicated. 

 

Image: To upload an image or images related to the event, click on “choose files”, 

pick the correct file/s from your computer, then click “upload”. 

 

* Please be sure these files are 72 dpi. and not larger than 8 MB. Please note that 

the allowed file types for images: png gif jpg jpeg. 

 

 

Figure 14: Event title and images fields 
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* Basic information 

 

Location: Select from the drop-down menu the location for your event. 

Date: Enter the start and/or end date and time for your event. If you don‟t want to 

specify the end date, unclick the “Show End Date” box.  

 

Figure 15.a: Basic information – Location and Date 

 

Organizing Initiative (if in directory): Use this if your initiative is listed in the directory 

and you want to select it as the organizer of the event. Begin typing the name of the 

initiative in the text field provided; the system should be able to locate the initiative in 

the database by name. Once you have selected the organizing initiative, if you wish 

to add another related initiative as a co-presenter, click „Add another item‟, then 

follow the above instructions for each additional related initiative. 

 

* Please note that the system is sensitive only to English names. 

 

Organizing Initiative (if not in CUIP directory): Use this if your initiative is not listed in 

the directory and you want to select it as the organizer of the event. Type in the 

name of the initiative (in Arabic and in English as indicated).  

 

* If you wish to add your initiative to the CUIP directory, please contact 

info@amman.clustermappinginitiative.org. 

mailto:info@cuipcairo.org
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Figure 15.b: Adding information about the organizing initiative 

 

* Venue information 

 

Venue (Initiative): Use this if the venue is an initiative that is listed in the directory by 

choosing it from the dropdown here. 

 

Venue name / Address: Use this if the venue is not in the CUIP directory. Add the 

name of the venue and address (in Arabic and in English as indicated). 

 

Latitude and Longitute*: Add the latitude and longitude points for the venue of the 

event. (Please note that this is a required field for both the venues listed in the CUIP 

directory and for the ones not listed in the directory.  

 

 

Figure 15.c: Adding information about the venue 
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Supported by: Enter the names of any sponsors of the event in the text boxes 

provided (In Arabic and English as indicated) 

 

Theme*: Select the theme under which your event can be categorized by selecting 

the appropriate theme from the menu. 

 

Format*: Select a format for your event by clicking on the appropriate format (i.e. 

book launch, exhibit).  

 

Website: Enter the website address associated with the event (if applicable). 

 

 

Figure 15.d: Supported by, theme, format and website fields 

 

Event language: Write the main language in which the event will be taking place. 

Please indicate if translation, or subtitles, will be provided, and in what language/s. 

(In Arabic and English as indicated).  

 

Admission: If there is a fee required for admission, please enter the appropriate 

information in the text box provided (In Arabic and English as indicated).  

 

About the event: Enter a description of the event in the text box provided (In Arabic 

and English as indicated). 
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Figure 15.e: Language, Admission and About the event fields 

 

* Related content 

Related events: If there are other events in the CUIP calendar that are related to the 

event you are entering, that you wish to appear alongside your event in the calendar, 

use this field to choose events to associate as “Related events.‟ Begin typing the 

name of the event in the text field provided; the system should be able to locate the 

event in the database by name. Once you have selected a related event, if you wish 

to add other related events, click „Add another item‟, then follow the above 

instructions for each additional related event. 

 

* Please note that the system is sensitive only to English names. 

 

Related initiatives: If there are other initiatives in the CUIP directory that are related 

to the event you are entering, that you wish to appear alongside your event in the 

calendar, use this field to choose initiatives to associate as “Related initiatives‟ (i.e. if 

an event is presented by Columbia Global Centers | Amman and Studio-X Amman). 

Begin typing the name of the initiative in the text field provided, the system should be 

able to locate the initiative in the database by name. Once you have selected a 

related initiative, if you wish to add other related initiative, click „Add another item‟, 

then follow the above instructions for each additional related initiative. 

* Please note that the system is sensitive only to English names. 

 

* Canceled or Rescheduled events  

 

Canceled events: If your event should need to be canceled, please return to the 

entry after it has been saved in the system, choose „edit‟, check „Canceled‟ and 

select „SAVE‟. 
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Rescheduled events: If your event should need to be rescheduled, please return to 

the entry after it has been saved in the system, choose „edit‟, check „Rescheduled‟ 

and select „SAVE‟. 

 

Confirmation Email: When you are done adding information to the event page, add 

an email for confirmation.  

 

 

Figure 16: Related Content, Cancelation and Rescheduling and Saving. 

 

* Please note: Once you have entered information into the CUIP CMS it is 

necessary to click “Save” in order to register the event information in the CUIP 

calendar, or save the edits you have done. 
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 منصة المبادرات العمرانٌة الإبداعٌة

 http://amman.clustermappinginitiative.org/ 

 (CUIP CMSدلٌل خطوة بخطوة لاستخدام منصة المبادرات العمرانٌة الإبداعٌة بنظام إدارة المحتوى )

 مقدمة

 .CUIP CMSاستخدام وتحمٌل المعلومات فً  لكٌفٌة ةوبخط ةوخط ٌللد وه تٌبلكا ذاه

. من القائمة العلوٌة، اضغط على "تسجٌل /http://amman.clustermappinginitiative.orgتوجه إلى لتبدأ، 

ا لم ٌكن لدٌك حساب تسجٌل دخول لنظام ذادخل اسم المستخدم وكلمة المرور فً الحقول المناسبة )إدخول"، ثم 

CUIP وكنت ترغب فً الحصول على واحد ٌمكنك التواصل معنا عبر

info@amman.clustermappinginitiative.org .). 

 
 الرئٌسٌة" )تسجٌل الدخول( بالصفحة Login.أ(: تبوٌب "1شكل )

http://amman.clustermappinginitiative.org/
mailto:info@amman.clustermappinginitiative.org
mailto:info@amman.clustermappinginitiative.org
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 تسجٌل الدخولصفحة (: ب.1شكل )

ه الصفحة سوف تعرض كافة المبادرات والفعالٌات ذبمجرد تسجٌل الدخول، سٌتم توجٌهك إلى صفحة ملفك الشخصً. ه

التً تم رفعها على النظام من خلال اسم المستخدم الخاص بك، والتً سوف تكون قادرا على تعدبلها حسب الحاجة. أي 

 على الموقع ستكون متاحة للعرض فقط. معلومات أخرى

 على صفحة ملفك الشخصً، ٌمكنك "إضافة محتوى" )فعالٌات( وتعدٌل "محتوٌاتك".

 

 صفحة الملف الشخصً(: 1شكل )

* ملحوظة: ٌرجى تقدٌم المعلومات الخاصة بك باللغتٌن العربٌة والإنجلٌزٌة فً الأماكن المخصصة لها كما 

دخال كل معلومة. ددخل المعلومات بالإنجلٌزٌة فً الحقول المحددة للغة ٌوجد عدة حقول لإهو محدد. 

 الإنجلٌزٌة وباللغة العربٌة فً الحقول المحددة للغة العربٌة.

 ملؤها. ٌجب* الحقول المحددة بـ)*( هً حقول 
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 لتعدٌل المعلومات الخاصة بمبادرتك:

أنقر على تبوٌب "تتبع"، ستظهر قائمة بكل محتوٌاتك، بما فً ذلك معلومات عن مبادرتك أو أي فعالٌات مضافة )شكل 

3.) 

 
 القائمة تحت تبوٌب "التتبع"(: 3شكل )

. أضغط على تبوٌب بالفعل توجٌهك لصفحة نعرض البٌانات المدخلةلتعدٌل بٌانات مبادرتك، أضغط على عنوانها. سٌتم 

 (.1"تعدٌل" لتعدٌلها )شكل 

 
 عرض البٌانات المدخلة بالفعل. اضغط على تبوٌب "تعدٌل" لتعدٌلها.(: 1شكل )
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 فٌما ٌلً وصف  موجز عن البٌانات التً ٌجب أن تكون مكتملة عن مبادرتك:

 نجلٌزٌة هناادخل اسم مبادرتك بالإ العنوان:

 : ادخل اسم المؤسسة الخاصة بك باللغتٌن العربٌة والإنجلٌزٌة فً الحقول المقدمة.اسم المبادرة

ٌمكنك تحمٌل الشعار بالنقر على "اختٌار الملفات"، ثم اختٌار الملف الصحٌح من جهاز الكمبٌوتر الخاص بك، ثم  شعار:

 فً حال كان الشعار مرفوعا بالفعل، ٌمكنك حذفه وتحمٌل آخر حسب الحاجة. النقر على "تحمٌل".

، png،  gif ،jpg. أنواع الملفات المسموح بها: MB 8ولا تتعدى  dpi 72* ٌرجى التأكد من أن هذه الملفات 

jpeg. 

 
 حقول الاسم والشعار(: 5شكل )

 البٌانات الأساسٌة:* 

واحد للمبادرة من القائمة المتاحة والذي ٌحدد الفئة الرئٌسٌة التً بموجبها سٌتم إدراجها : ٌمكنك اختٌار نوع نوع المبادرة

 .(6)شكل  )مثل: أكادٌمٌة/بحثٌة، الفن/الثقافة، إلخ(

 
 قائمة نوع المبادرة(: 6شكل )

 



 6 | دلٌل استخدام منصة المبادرات العمرانٌة الإبداعٌة

 

 تٌار المتعددة.خ: ٌمكنك اختٌار أكثر من مجال تخصص من خلال تحدٌد خانات الامجالات التخصص

 تٌار المتعددة.خٌمكنك اختٌار أكثر من نشاط  من خلال تحدٌد خانات الا أنشطة:

 تٌار المتعددة.خ: ٌمكنك اختٌار أكثر من مورد من خلال تحدٌد خانات الاالموارد

 
 مكنك من اختٌار أكثر من خانة الاختٌارات المتعددة ت(: 7شكل )

 بٌانات الإتصال العامة:* 

 ادخل عنوان مبادرتك فً الحقول باللغتٌن العربٌة والإنجلٌزٌة كما هو مبٌن.  العنوان:

 أختر الموقع المناسب لمبادرتك من القائمة المتاحة. المةقع:

 : أدخل اسم وعنوان الموقع الإلكترونً لمبادرتكم فً الحقول المتاحة.عنوان الموقع الإلكترونً

إذا كان هناك شخص مسؤول عن الإتصالات العامة للمنظمة، ادخل اسمه فً الحقل المقدم  الشخص المختص للإتصال:

 )بالعربٌة والإنجلٌزٌة كما هو موضح(.

 فً الحقل المتاح. العامة لتواصل: ادخل عنوان البرٌد الإلكترونً البرٌد الإلكترونً

 : ادخل الهاتف العام للمبادرة فً الحقل الموضح.الهاتف

 : إذا كان للمبادرة ساعات عمل، برجاء إدخالها فً الحقل المتاح )بالعربٌة والإنجلٌزٌة كما هو موضح(.لساعات العم
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 حقول بٌانات الإتصال العامة (: 8شكل )

 الموقع:*

 أدخل خطوط الطول ودوار العرض لموقع مبادرتك فً الحقول المتاحة. الموقع:

 عن المبادرة: *

كانت مبادرتكم متاحة فقط عبر شبكة الإنترنت، ٌمكنك التحقق من اختٌار مربع "عبر شبكة : إذا عبر شبكة الإنترنت فقط

 الإنترنت فقط".

 : حدد سنة إنشاء مبادرتك )شهر/سنة(التأسٌستارٌخ 

 ، إلخ(.NGO: حدد نوع الكٌان التً تندرج تحتها مبادرتك بالاختٌار من القائمة )شركة، نوع الكٌان

 العاملٌن فً المبادرة. : أدخل عددعدد العاملٌن

 : أدخل وصف أهداف المبادرة فً الحقل المتاح )بالعربٌة والإنجلٌزٌة كما هو موضح(.أهداف المبادرة

: إذا كان لدٌك صور متاحة من مقر المبادرة، أو لأي من الفعالٌات المتعلقة، ٌرجى تحمٌلها من جهاز صور للمقر

 ختٌار الملفات"، واختٌار الملف الصحٌح، ثم النقر على "تحمٌل". الكمبٌوتر الخاص بك عن طرٌق النقر على "ا

، png،  gif ،jpg. أنواع الملفات المسموح بها: MB 8ولا تتعدى  dpi 72ٌرجى التأكد من أن هذه الملفات * 

jpeg. 

الحقل المتاح  بمجرد تحمٌل الصور الخاصة بك سٌكون لدٌك الخٌار لإضافة تسمٌة توضٌحٌة، الرجاء إدخال التوضٌح فً

 )بالعربٌة والإنجلٌزٌة كما هو موضح(.
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  عن المبادرةحقول (: 9شكل )

 * معلومات خاصة:

 خل وصف الخطط والرؤى المستقبلٌة لمبادرتك )بالعربٌة والإنجلٌزٌة كما هو موضح(.دأ رؤى وخطط مستقبلٌة:

 مبادرات أخرى )بالعربٌة والإنجلٌزٌة كما هو موضح(. مع أي: أدخل وصفا لأوجه التعاون تعاون مع مبادرات أخرى

 : أدخل قائمة الرعاة أو الجهات الداعمة لمبادرتك )بالعربٌة والإنجلٌزٌة كما هو موضح(.جهات داعمةرعاه/

من فضلك أدخل معلومات الإتصال، بما فً ذلك الاسم وعنوان البرٌد الإلكترونً والهاتف  بٌانات الإتصال الخاصة:

 )بالعربٌة والإنجلٌزٌة كما هو موضح(. CUIPللشخص المسئول عن إضافة البٌانات إلى نظام  الخاص

جهات  تعاون مع مبادرات أخرى" و" رؤى وخطط مستقبلٌة" و" * ملحوظة: البٌانات المدخلة فً الحقول "

 داعمة/رعاه" لن ٌتم نشرها على الموقع.

 
 حقول المعلومات الخاصة (: 11شكل )
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 ذو صلة* محتوى 

: ابدأ بكتابة اسم المبادرة فً الحقل المتاح، عندها سٌكون النظام قادرا على اختٌار المبادرة من قاعدة مبادرات ذات صلة

البٌانات عن طرٌق الاسم )برجاء ملاحظة أن النظام حساس فقط للغة الإنجلٌزٌة(. بعد إختٌارك للمبادرة ذات الصلة، إذا 

 ى ذات صلة، انقر على "أضف عنصر آخر"، ثم اتبع نفس الإرشادات.كنت ترغب بإضافة مبادرة أخر

 
 محتوى ذو صلة(: 11شكل )

 * هام: بعد الإنتهاء من تعدٌل البٌانات، من الضروري النقر على زر "حفظ" حتى تحفظ التعدٌلات.
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 لإضافة/تعدٌل فعالٌة:

مجرد توجٌهك لصفحة "إضافة ب(. 11)شكل  )أضف فعالٌة( "Add Event من القائمة فً الأعلى، أنقر " لإضافة فعالٌة:

 "، سٌطُلب منك إدخال المعلومات )بالعربٌة والإنجلٌزٌة كما هو موضح(.CUIPفعالٌة 

 
 " لإضافة فعالٌة جدٌدةAdd Eventأنقر "(: 11شكل )

محتوٌاتك، بما فً ذلك معلومات عن مبادرتك أو : أنقر على تبوٌب "تتبع"، ستظهر قائمة بكل لتعدٌل فعالٌة مسجلة بالفعل

 (.13أي فعالٌات مضافة )شكل 

 
 القائمة تحت تبوٌب "التتبع"(: 13شكل )

لتعدٌل بٌانات مبادرتك، أضغط على عنوانها. سٌتم توجٌهك لصفحة نعرض البٌانات المدخلة بالفعل. أضغط على تبوٌب 

 "تعدٌل" لتعدٌلها.



 11 | دلٌل استخدام منصة المبادرات العمرانٌة الإبداعٌة

 

لومات الخاصة بك باللغتٌن العربٌة والإنجلٌزٌة فً الأماكن المخصصة لها كما * ملحوظة: ٌرجى تقدٌم المع

هو محدد. ٌوجد عدة حقول لإدخال كل معلومة. ددخل المعلومات بالإنجلٌزٌة فً الحقول المحددة للغة 

 الإنجلٌزٌة وباللغة العربٌة فً الحقول المحددة للغة العربٌة.

 ملؤها. ٌجب* الحقول المحددة بـ)*( هً حقول 

 فٌما ٌلً وصف موجز للبٌانات اللازمة لإضافة فعالٌة جدٌدة/ اللازم إستكمالها للفعالٌات المدرجة بالفعل:

 : أدخل عنوان الفعالٌة )بالعربٌة والإنجلٌزٌة كما هو موضح(.عنوان الفعالٌة

: حمّل الصور المتعلقة بالفعالٌة. ٌرجى تحمٌلها من جهاز الكمبٌوتر الخاص بك عن طرٌق النقر على "اختٌار الصور

 الملفات"، واختٌار الملف الصحٌح، ثم النقر على "تحمٌل". 

، png، gif ،jpg. أنواع الملفات المسموح بها: MB 8ولا تتعدى  dpi 72رجى التأكد من أن هذه الملفات ٌ* 

jpeg. 

 

 حقول عنوان الفعالٌة والصور(: 11شكل )

 * البٌانات الأساسٌة:

 : اختر موقع الفعالٌة من القائمة المتاحة.الموقع

حدد مواعٌد بداٌة ونهاٌة الفعالٌة. إذا لم ٌكن لفعالٌتك وقت إنتهاء محدد تأكد من عدم أختٌار "أظهر تارٌخ  التارٌخ:

 .الإنتهاء"
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 الموقع والتارٌخ -أساسٌةمعلومات (: .أ15شكل )

، أبدأ CUIPاستخدم هذا الحقل إذا كانت المبادرة المنظمة مدرجة فً دلٌل  دلٌل(:الالمبادرة المنظمة )إذا كانت مسجلة ب

سٌكون النظام قادرا على اختٌارها من بٌن المبادرات المسجلة. بعد اختٌارك للمبادرة المنظمة، إذا بكتابة اسم المبادرة و

 فً إضافة مبادرة أخرى، أنقر على "أضف عنصر آخر"، ثم اتبع نفس الإرشادات فً كل مرة. كنت ترغب

 * ملحوظة: النظام حساس للغة الإنجلٌزٌة فقط.

إذا لم تكن المبادرة النظمة مسجلة بالدلٌل، قم بإدخال اسمها وعنوانها  ٌل(:لدالالمبادرة المنظمة )إذا لم تكن مسجلة ب

 ة كما هو موضح(. )بالعربٌة والإنجلٌزٌ

 . info@amman.clustermappinginitiative.orgوإذا أرتم إضافتها للدلٌل برجاء التواصل مع * 

 

 المبادرة المنظمة -معلومات أساسٌة(: .ب15شكل )

 * بٌانات عن المكان:

إذا كان المكان هو مبادرة مسجلة بالدلٌل، من خلال إختٌاره من القائمة برجاء استخدام هذا الحقل  المكان )مبادرة(:

 المنسدلة.

. أضف اسم المكان وعنوانه CUIPبرجاء استخدام هذه الحقول إذا لم ٌكن المكان مبادرة مسجلة بدلٌل  :اسم/عنوان المكان

 )بالعربٌة والإنجلٌزٌة كما هو موضح(.

أضف خطوط الطول ودوائر العرض لمكان الفعالٌة )برجاء إضافة هذه المعلومات لكلا  :*ل ودوائر العرضخطوط الطو

 الأماكن المسجلة والغٌر مسجلة بالدلٌل(.

mailto:info@amman.clustermappinginitiative.org
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 مكان الفعالٌة -معلومات أساسٌة(: .ج15شكل )

)بالعربٌة والإنجلٌزٌة كما هو أدخل أسماء أي من الرعاة أو الجهات الداعمة للفعالٌة فً الحقول المتاحة  :جهات داعمة

 موضح(.

 اختر موضوع الفعالٌة التً ٌتم تصنٌف الفعالٌة عن طرٌقها بواسطة اختٌار الموضوع المناسب من القائمة. الموضوع:

 اختر نوع الفعالٌة التً ٌتم تصنٌف الفعالٌة عن طرٌقها بواسطة اختٌار الموضوع المناسب من القائمة. النوع:

 : ادخل عنوان الموقع الإلكترونً المقترن بالفعالٌة )إن وجد(.الإلكترونًالموقع 

 

 جهات داعمة وموضوع ونوع الفعالٌة -معلومات أساسٌة(: .د15شكل )

اكتب اللغة الأساسٌة التً ستقام بها الفعالٌة. ٌرجى توضٌح ما إذا كان سٌتم توفٌر ترجمة، وبأي لغة/لغات  لغة الفعالٌة:

 لإنجلٌزٌة كما هو موضح(.)بالعربٌة وا

)بالعربٌة  إذا كانت هناك رسوم مطلوبة للدخول، ٌرجى إدخال المعلومات المناسبة فً الحقل المتاح رسم الدخول:

 والإنجلٌزٌة كما هو موضح(.
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 : أدخل وصف الفعالٌة فً الحقل المتاح )بالعربٌة والإنجلٌزٌة كما هو موضح(.عن الفعالٌة

 

 لغة ورسوم وعن الفعالٌة -معلومات أساسٌة(: .هـ15شكل )

 * محتوى ذو صلة:

لها صلة بالفعالٌة التً تقوم بإدخالها، والتً ترغب فً أن  CUIPإذا كانت هناك فعالٌات فً تقوٌم  فعالٌات ذات صلة:

بدأ بكتابة اسم الفعالٌة فً تظهر جنبا إلى جنب مع فعالٌتك فً التقوٌم، استخدم هذا الحقل لإختٌار الفعالٌة المتعلقة لربطها. ا

الحقل المتاح، عندها سٌكون النظام قادرا على اختٌار الفعالٌة من قاعدة البٌانات عن طرٌق الاسم. بعد إختٌارك للفعالٌة 

 ذات الصلة، إذا كنت ترغب بإضافة فعالٌة أخرى ذات صلة، انقر على "أضف عنصر آخر"، ثم اتبع نفس الإرشادات.

 حساس للغة الإنجلٌزٌة فقط. * ملحوظة: النظام

لها صلة بالفعالٌة التً تقوم بإدخالها، والتً ترغب فً أن  CUIPإذا كانت هناك مبادرات فً دلٌل  مبادرات ذات صلة:

تظهر جنبا إلى جنب مع فعالٌتك فً التقوٌم، استخدم هذا الحقل لإختٌار المبادرة المتعلقة لربطها. ابدأ بكتابة اسم المبادرة 

حقل المتاح، عندها سٌكون النظام قادرا على اختٌار المبادرة من قاعدة البٌانات عن طرٌق الاسم. بعد إختٌارك فً ال

للمبادرة ذات الصلة، إذا كنت ترغب بإضافة مبادرة أخرى ذات صلة، انقر على "أضف عنصر آخر"، ثم اتبع نفس 

 الإرشادات.

 * ملحوظة: النظام حساس للغة الإنجلٌزٌة فقط.

 :الفعالٌات الملغاه والمُغٌر موعدها* 

: إذا احتجت إلى إلغاء فعالٌتك، ٌرجى الرجوع إلى البٌانات التً تم إدخالها بعد أن تم حفظها فً النظام، اختر لاغً

 "تعدٌل" بجوار الفعالٌات المتعلقة باسم المستخدم الخاص بك، وعلم على "لاغً"، ثم اختر "حفظ".

لى تغٌٌر موعد فعالٌتك، ٌرجى الرجوع إلى البٌانات التً تم إدخالها بعد أن تم حفظها فً : إذا احتجت إتغٌر الموعد

 "، ثم اختر "حفظ".تغٌر الموعدالنظام، اختر "تعدٌل" بجوار الفعالٌات المتعلقة باسم المستخدم الخاص بك، وعلم على "

ٌث ترٌد ورود رسالة التأكٌد بأن فعالٌتك قد تم إدخالها : الرجاء إدخال عنوان برٌدك الإلكترونً حالبرٌد الإلكترونً للتأكٌد

 .CUIPفً تقوٌم 
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 محتوى ذو علاقة، إلغاء وتغٌٌر موعد الفعالٌة وحفظ التعدٌلات.(: 16شكل )

 

* هام: بعد الإنتهاء من تعدٌل البٌانات، من الضروري النقر على زر "حفظ" حتى ٌتم تسجٌل الفعالٌة فً 

 .CUIPتقوٌم 

 

 


